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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2023. szeptember 8; (péntek) napján 8 óra 30 perckor 

Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló termében 
megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök- 
Rácz Zoltán elnökhelyettes- 
Máté Péter bizottsági tag- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkv/ vezető; 

 dr. Gerzsei Edit igazgatóságvezető; 

 Kocsis !nikó osztályvezető; 

 

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 
bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 30 perckor 

megnyitja. 

 

Bomba Gábor elnök: A napirendeket kiküldtük előre, volt egy olyan jelzés, hogy esetleg lesz 
egy új napirendünk. Nem tudom, hogy elkészült-e? 

 

dr; Gyulay Soma jogi és bizottsági referens: Igen, ki is küldtem/ Nem email-ben, hanem a 

honlapra került fel/ 
 

Bomba Gábor elnök: Jó, akkor elmondod a címét, mert magát a házszámot nem tudom fejből. 

 

dr; Gyulay Soma jogi és bizottsági referens: Palánki út 47/40/ helyrajzi szám alatti föld/ 
 

Bomba Gábor elnök: Annyit kérnék, hogy nem tudod kinyomtatni, mert a honlapról most 
szerintem nem fogja senki tudni lekérni, mire odaérünk. Amíg a Soma visszajön, addig én azt 
javasolnám, hogy az !dy Endre utcát később tárgyaljuk, mert még konzultációra lenne 
szükség, úgy éreztem itt a beszélgetések alapján. Akkor úgy szavaznánk, hogy a Palánki utat 

fölvennénk a zárt ülés napirendjére. Arra szavazunk először, hogy felvegyük-e a Palánki utat a 
zárt ülés napirendjére. Feltette a Soma este, most ki nézte meg, hogy egy újat feltett? 

 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér tag: Én/ 
 

Bomba Gábor elnök: !zért nincs anyagom se, mert én sem néztem meg/ Mindig az szokott 
lenni, hogy megjön email-ben pluszban, ez most más módszer és ez szokatlan, hogy nézegetni 
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kell a honlapot, hogy melyik percben került fel még valami/ Maradjunk annyiban, hogy arra 
szavazunk először, hogy felvegyük-e a Palánki utat a zárt ülés napirendjére/ 
 

Máté Péter tag: !míg nem tudunk róla semmit, addig ne vegyük föl/ !zt javaslom, hogy 
kezdjük el, vegyük fel a nyílt ülés napirendjeit és utána folytassuk majd a zárt üléssel/  
 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér tag: Most a Soma elment, akkor ki vezeti a jegyzőkönyvet? 

 

Bomba Gábor elnök: A hang. 

 

Máté Péter tag: ! Dávid/ 
 

Bomba Gábor elnök: ! Dávid, igen/ Ő veszi a hangot és utána lesz belőle jegyzőkönyv/ Akkor 

a nyílt ülés napirendjeit fogadjuk el. Aki egyetért vele, kérem emelje fel a kezét. 

 

!z elnök a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 4 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 

1. napirendi pont: 

„TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése című projekt keretében marketingeszközök beszerzése II;” tárgyú 
beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására;   
(166/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei 
infrastrukturális hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában eszközök ingyenes 
használatba adására  
(167/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

3. napirendi pont: 

„TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
keretében új eszközök beszerzése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyása  
(168/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 
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1. napirendi pont: 

„TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése című projekt keretében marketingeszközök beszerzése II;” tárgyú 
beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására;   
(166/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: !nikó, tiéd a szó. 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: !z a bizonyos maradványérték, amit már a múlt heti ülésen 
egyeztettünk, hiszen akkor lett jóváhagyva az előző beszerzésüknek a lefolytatása és a 
maradványértéket ugye ugyanerre a költségsorra kell felhasználnunk. Itt költségvetési 
korlátokat kell sajnos figyelembe venni, belső támogatási korlátokat, ezt az összeget 
mindenképp marketing eszközre kell fordítani. Most interaktív táblákat helyeztünk be, 

remélem, hogy időbe le tudják gyártani és szállítani, elvileg igen, illetve egy 3-4 perces kisfilmet 

Szekszárd turisztikai attrakcióiról. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

209/2023; (IX;8;) határozata 

„TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése című projekt keretében marketingeszközök beszerzése II;” tárgyú 

beszerzési eljárás megindításának jóváhagyásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában  

 

1. Jóváhagyja az előterjesztésben megadott !jánlattevői kört/  

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. dönt „TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú Szekszárd rendezvényei 
infrastrukturális hátterének fejlesztése című projekt keretében marketingeszközök 
beszerzése II/” tárgyú beszerzési eljárás megindításának elfogadásáról az előterjesztés 
szerinti tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére; 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei 
infrastrukturális hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában eszközök ingyenes 
használatba adására  
(167/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: 2/ napirendi pontunk szintén ehhez a projekthez kapcsolódik, a 

rendezvényhez. Itt a beszerzett eszközök ingyenes használatba adásáról szól az előterjesztés. 

A beszerzett eszközök átadásáról szól a 2/ pont, hogy amiket beszereztünk, ha jól tudom, akkor 

átadnánk a Babitsnak hasznosításra, hogy már a Szüretin tudja használni, de átadom a szót 
!nikónak vagy Editnek. 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Csak a jogi részét, tömören/ Tehát ingyenes használat, 
hiszen projektpénzből valósítottuk meg, bevételünk nem lehet. Azt javasoltam, hogy a 

szerződés, mivel határozatlan időre tervezzük, ezért a fenntartási időszakban, ha elveszik, 

megsemmisül, megrongálódik, azt új értéken kell pótolni, fenntartási időszak végén pedig 
könyv szerinti értéken. Ha ez így megfelel, és hogy ebbe az irányba mentünk, hogy 
határozatlan idő, ezért kellett szerintem ezt így rendbe tenni, hogyha rendben van így. Elvileg 

fenntartási időszak végén még lehetne ellenértéket is kérni, de hát saját cégünk, tehát nem 
biztos, hogy akarunk. 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: A fenntartási időszak lejártát nagyon jól készítették el a Jogi 
Osztály dolgozói, hogy határozatlan idejű a szerződés. Nyilván mi hosszú távon sem szeretnénk 
önkormányzatként működtetni vagy fenntartani ezeket az eszközöket, viszont bármikor 
tudjuk majd módosítani, ha lejár és megkaptuk az igazolást arról, hogy lejárt a fenntartási 
időszak, akkor annyiban módosítani fogjuk a szerződést, hogy onnéttól kezdve már bevételt 
termelhet, tehát értékesítheti a Művház tulajdonképpen, most a fenntartási időszakban. 
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Mellékeltek a jogász kollégák átadás-átvételi jegyzőkönyvet is. Mikrofonállványok, hangszer 

mikrofon kondenzátor, hattyúnyakas mikrofon, puskamikrofon, digitális frontkeverő rendszer, 

tablettel vezérelhető keverő, professzionális laptop, 48 csatornányi mikrofonjel splitter, ledes 

beam moving head, ez a fénytechnika része, még van egy fénytechnika, derítő lámpák, 

határfelület mikrofon, fényvezérlő, professzionális tablet vezérléshez, érintőképernyő, 

nagymembrános mikrofon szett akusztikus hangszerekhez, monitorládák színpadi 
felhasználásra, színpad, színpadfedés, PA rendszer, karfás rakásolható nézőtéri szék, 

rakásolható székek karfa nélkül és sörpad garnitúra/ ! legnehezebb az uniós közbeszerzési 
eljárásban a színpadnak a paramétermeghatározása volt. Ne írjunk márkát, de ne jöjjön be a 
nagyon egyszerű és olcsó, mondjuk kínai termék. Ez egy nagyon szűk piac. 

 

Bomba Gábor elnök: Egy kérdésem van, hogy nem szerezhetünk bevételt, de ennek azért a 
költsége, az amortizáció az minket fog terhelni, tehát ez a pályázatban azt jelenti, hogy ezt 
sem lehetne kérni, hogy az amortizációt térítsék meg, mert akkor az nem bevétel, hanem 
gyakorlatilag az a költség/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Ez „virtuális” költség tulajdonképpen/ 
 

Bomba Gábor elnök: Előfordulhat egy olyan helyzet, hogy érdemes lenne ezt megvizsgálni, ha 
ilyen lehetőség van és képes rá a saját cégünk, hogy ezt megtérítse, a költségét, tehát ez 
költségtérítés lenne, nem bérlet. 

 

Kocsis !nikó osztályvezető: A kedvezményezettet terheli sajnos az 5 éves fenntartási időszak 
és nem folytathatunk gazdasági tevékenységet a beszerzett eszközökkel, tehát kvázi nonprofit 
kell működtetni, mi nem tudjuk akkor ezt az ellenértéket sem addig érvényesíteni, mert nálunk 
az bevételként jelenne meg, hiszen bérleti díjat szabnánk meg az ingyenes átadás helyett/ Az 

Ipari Park más eset, mert az gazdaságélénkítő program, ott lehet, de ez egy turisztikai, 

nonprofit, ugye ezért volt nagyon fontos, hogy áttételesen a weblapon vagy a leendő 
honlapunkon sem lehet burkoltan gazdasági cégeket, tehát borászatokat például 
megjelentetni, nem lehet burkoltan vendéglátóipari egységeket, szállodaipari egységeket, 

azért, mert ez egy nonprofit, 5 évig nem. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

210/2023; (IX;8;) határozata 

a „TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei infrastrukturális 
hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában eszközök ingyenes használatba 

adásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 18) b/ pontjában 

meghatározott hatáskörben eljárva  
 

1. dönt a TOP-6.1.4-16-SE1-2017-00002 azonosítószámú „Szekszárd rendezvényei 
infrastrukturális hátterének fejlesztése” című projekt vonatkozásában az 
előterjesztésben szereplő eszközök ingyenes használatba adásáról a Szekszárdi 
Közművelődési Nonprofit Kft/ részére, továbbá az erre irányuló megállapodás jelen 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal történő jóváhagyásáról/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1/ pontban foglaltak alapján tegye meg a 
szükséges intézkedéseket/ 
 

Határidő:  döntéshozatal napját követő 5 napon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető, Kocsis !nikó osztályvezető 

 

3. napirendi pont: 

„TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
keretében új eszközök beszerzése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyása  
(168/ számú előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: Kocsis !nikó osztályvezető 

 

Bomba Gábor elnök: !nikó, tied a szó/ 
 

Kocsis !nikó osztályvezető: Ha kérdés van, akkor szívesen válaszolnék/ Ez ugye egy 

maradványértékünk, amit nem szeretnénk visszaadni. Annak idején, amikor átalakítottuk ezt 
a pályázatot, akkor a lehető legtöbb költségkorlátok figyelembevételével kimerítettük az 
összes költség korlátos lehetőséget és csak ugye a fennmaradó összeget adtuk vissza a nem 
megvalósuló kerékpárszakaszokra, így aztán a beruházáson maradt nekünk tulajdonképpen ez 
a közel bruttó 20/000/000 forintos összeg, amit nyilván beruházásra nem tudunk igénybe 
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venni, hiszen ott van egy kötött kivitelezői szerződésünk, ezért eszközsort fogunk tudni 
létesíteni a költségvetésbe és tulajdonképpen amit beterjesztettünk, eszközöknek számítanak, 
de fixen telepített, viszont visszafúrhatónak kell lennie. Tehát fedett pihenőhelyet szeretnénk 
kialakítani, hiszen ez nem alacsony beszerzési érték, le fogjuk fúrni. A helyszínről én hoztam 
egy Google térképet. Beszkennelni nem nagyon tudtuk, de mi voltunk kint a helyszínen. (A 

bizottsági tagok megtekintik a térképet, megbeszélik a helyszínt.) Jelenleg még a műszaki 
tartalom nincs teljesen kiélesítve, ha az előterjesztést megnézzük, akkor a darabszámokat nem 
tudtuk ugye behelyezni, hiszen most folyik az indikatív ajánlatkérés, ami majd a konkrét 
becsült értéke lesz a beszerzésnek. Én úgy gondolom, hogy például a kis szemeteskukák ne 

csak erre a pihenőhelyre kerüljenek, hanem esetleg ezen az 1,3 kilométeren én minél többet 
szeretnék, mert hiszen gyalogosok is használni fogják azt a területet munkába járáshoz is és 
ne legyen probléma. Fa is lesz ott, 36 fa, ami ugye akut problémát jelentett. Főkertész asszony 
megjelölte, kikarózta külön ezek helyeit szerdán.  

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

211/2023; (IX;8;) határozata 

„TOP-6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
keretében új eszközök beszerzése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának 

jóváhagyásáról    
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati 
rendelet 1/ melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában 

meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. Jóváhagyja az előterjesztésben megadott !jánlattevői kört/  

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) „TOP-

6.4.1-15-SE1-2016-00001 azonosítószámú Kerékpárosbarát Szekszárd című pályázat 
keretében új eszközök beszerzése” tárgyú beszerzési eljárás megindításának 
elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal- 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 



 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

G!ZD!SÁGI ÉS VÁROSFEJLESZTÉSI BIZOTTSÁG! 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények 
megtételére. 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős: dr; Biró Gyula aljegyző 

 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 49 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja tovább munkáját;  
 

 

K.m.f 

 

 

 

Máté Péter 

                  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Készítette: 
 

dr. Gyulay Soma 

jegyzőkönyvvezető 

  

 

Bomba Gábor 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Biró Gyula 

                aljegyző 

 


